
Protokół Nr LXXXVI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 września 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.13 

Zamknięcie obrad – godz. 17.15 

Ad. 1 

Obrady LXXXVI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Przewodniczący RM - udzielił głosu Dyrektorowi Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Radków 

im. Karola Estreichera Pani Joannie Zyzda–Kusiakiewicz, która podsumowała przebieg 

Dyktanda, które odbyło się w dn. 22 września br. 

Burmistrz – podziękował Pani Dyrektor Biblioteki za podjęcie działań w celu organizacji 

wydarzenia oraz pogratulował uczestnikom udziału w dyktandzie. 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM - wręczyli wyróżnienia oraz nagrody dla uczestników 

Gminnego Dyktanda. 

J. Zyzda-Kusiakiewicz – podziękowała uczestnikom za udział oraz zaprosiła do udziału w 

kolejnej edycji dyktanda. 

Przewodniczący RM – również podziękował uczestnikom za udział. 

O godz. 15.30 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 15.46 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 2 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 

obecności gości stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 29 września 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 



5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z 

dnia 30 sierpnia 2023 r. 

6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z 

dnia 6 września 2023 r. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 r. 

8. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia Gminy Radków do porozumienia międzygminnego dotyczącego 

wspólnej realizacji projektu pn. „Klaster Społecznej Energii Partnerstwa 

Noworudzko-Radkowskiego”       – DRUK NR 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2023         – DRUK NR 2 

c) zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok    – DRUK NR 3 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz - w związku z uchyleniem art. 266 ustawy o finansach publicznych, zobowiązującego 

do przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze oraz 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, wniósł o zdjęcie z 

proponowanego porządku obrad: 

- punktu 7 – Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2023 r. 

oraz 

- punktu 8 - Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia  

30 sierpnia 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 



zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 30 sierpnia  

2023 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia  

6 września 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 6 września  

2023 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 8 

Zdjęty z porządku obrad. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 24 sierpnia 2023 roku do 25 

września 2023 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach 

z tyt. gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i 

odprowadzenie ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia stanowią załączniki 

do protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Sołtys wsi Karłów Monika Żgiet-Rogala – zwróciła uwagę, że w sprawie parkingu w Karłowie 

decyzyjna jest Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska, a nie Park Narodowy. 

Burmistrz – odpowiedział, że negatywna opinia powstała w Parku Narodowym, a RDOŚ ją 

powiela. Burmistrz omówił również szereg komplikacji, jakie gmina napotyka ze strony DSDiK 

w związku z budową chodnika w Karłowie, przez co prawdopodobnie odstąpi od realizacji tego 

zadania. 

M. Żgiet-Rogala – zaznaczyła, że wypowiada się jako sołtys Karłowa, a nie jako pracownik 

Parku Narodowego oraz zapytała, czy w związku z budową chodnika, oprócz kwestii badań 

geologicznych powstały kolejne zapytania. 

Burmistrz – potwierdził oraz zaznaczył, że sprawa była już czwarty raz badania i DSDiK stawia 

kolejne, niemożliwe do wykonania wymagania, dlatego Burmistrz zapowiedział, że zażąda od 

Marszałka udzielenia pozwolenia budowlanego, albo zrezygnuje z budowy chodnika.  

Przewodniczący RM – spytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 



Burmistrz – uzupełnił wypowiedź przedstawiając sytuację związaną z przebudową drogi z 

Ratna do Wambierzyc i komplikacje związane początkowo z projektowaniem inwestycji i 

uzyskaniem pozwolenia budowlanego, a następnie z otrzymaniem środków na realizację 

zadania, zapewnionych w uchwale Sejmiku Województwa.  

 
Ad. 10 

DRUK NR 1 w sprawie przystąpienia Gminy Radków do porozumienia międzygminnego 

dotyczącego wspólnej realizacji projektu pn. „Klaster Społecznej Energii Partnerstwa 

Noworudzko-Radkowskiego” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 11 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Dorota Bajcar – pogratulowała Burmistrzowi i pracownikom Urzędu zajęcia I miejsca za 

największą ilość zrealizowanych mikroprojektów oraz podziękowała za pozyskiwanie tak dużej 

liczby środków z funduszy Unii Europejskiej. 

Burmistrz – podziękował za gratulacje. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXXVI sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 

      


